



**W.E.S.P Booking Europe
Grapemusik**

**Phone: +49 (0) 173 - 9 20 22 49
info@wespnation.com**

**www.wespnation.com
www.wesp-tribute.com**

Heavy Metal in its pure form, a feast for every Old School fan. Eccentric solos, rhythms like a stampede, catchy lyrics are the trademark of the 80's Heavy Metal. And W.E.S.P is bringing it back to life.

Since its beginnings in 2007 the boys from W.E.S.P are well aware of how to rock a stage with their version of "Live In The Raw"... and they do it loud! And they have proven it over and over again that there is no need to hide behind the *Real Deal*. The one and only W.A.S.P. tribute band with its overwhelming power enters the stage and won't leave until the blood is spilling. This authentic show will make the crowd remember an awesome performance and everybody will be looking forward to hearing it again:

We bid you welcome, inside the electric circus!

Heavy Metal in seiner Urform, ein Fest für alle Old School Fans. Reißerische Solos, stampfende Rhythmen, eingängige Songtexte sind das Markenzeichen des 80er Heavy Metals. Und W.E.S.P bringen ihn zurück!

Seit ihrer Gründung im Jahr 2007, versteht es die Truppe von W.E.S.P, die Bühnen mit ihrer Version von "Live In The Raw" unsicher zu machen und es dabei richtig krachen zu lassen. Dabei müssen sie sich nicht hinter dem Original verstecken, was die vier Musiker immer wieder beweisen konnten. Die einzige W.A.S.P. Tribute Band betritt die Bühne mit ihrer überwältigenden Kraft und verlässt sie erst, wenn das Blut fließt. Die authentische Show ist Garant dafür, dass sich jeder an die außergewöhnliche Darbietung erinnern wird und hofft, dass es schon bald wieder heißt:

We bid you welcome, inside the electric circus!

